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1 Topsport 
 
HUBS + communciatie website... 

- Dankzij reclame van de hubwerking op social media merken we dat er een instroom is van 
jonge talenten. 

- Voor de talenthub onder leiding van Nico wordt gekozen om voor het outdoorseizoen de 
accommodatie van Westerlo te gebruiken en indoor het lokaal van Laakdal 

- Gesprek met clubtrainer Sylvia Geyskens van KJSS moet nog plaatsvinden. Doel van dit 
gesprek is het aftoetsen van mogelijkheden voor de opstart van een talenthub in Rumst 
(planning 2023). 

 
Selectiecommissie 
De volgende selectiecommissie staat ingepland op dinsdag 11/10/2022. 
De selectiecriteria werden aangepast naar datum en plaats. Specifiek voor de recurve discipline 
wordt een poule voorzien met potentiële kandidaten waaruit de headcoaches Wietse en Marina de 
beste kandidaten voor een uitzending kunnen selecteren.  
 
Planning topsportcommissie 

- In november : BE GOLD meeting. 
- In november : Bilateraal gesprek Sport Vlaanderen 
- In november : Belek stage (Jarno, Theo, Ben , Elian en Julie – Wietse en Marina) 
- GEEN stage voor de jongeren zoals vorig jaar in Frankrijk (Mulhouse).  
- Sofie Debaere stopt haar taak als programma manager en wordt vervangen door Louis 

Croonen. Louis is een ex-topsporter zwemmen. 
 
BK Boogschieten: 
Goede prestaties van Ben op het BK outdoor (1ste plaats). Binnenkort is er een meeting met defensie, 
waar topsport de vraag zal stellen voor een top 8 in Antalya als target om binnen topsport defensie 
te blijven. 
 
Meetings: 
UC RBA: kort overleg aangaande de verdeling van de middelen voor het BE GOLD. 
In te dienen dossier in november is een evaluatie van dit jaar en een presentatie van volgend jaar. 
 
Boogschietcentrum Herentals 
We zijn het vanuit topsport beu om te blijven wachten. Het wordt tijd voor een signaal dat het dient 
vooruit te gaan. Het dubbelgebruik van de schietstand door initiaties en topsport blijft behouden 
ondanks de belofte dat de schietstand uitsluitend wordt toegewezen aan topsport. 
 
Dossiers: 

- Dossier Sport Vlaanderen : OK 
- Dossier Be Gold : in aanmaak. 
- Dossier Niet Olympische Sporten : Dossier voor Ruben en Quinten in opmaak. 
- Reglement selectie OS: Eerst onder handen genomen door de TD. Vervolgens aangepast 

door HC Wietse. Nu ligt het op tafel bij Marc. 



 Meeting verslag Bestuursvergadering – 10/10/2022 
 

 
 

2 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslag Bestuursvergadering 12/09/2022.  
Er zijn geen bemerkingen op het verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het verslag van 12/09/2022. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt kort even de belangrijkste zaken m.b.t. de financiën. 
 
Overlopen begroting 
 
Inkomsten 

- Er werden twee facturen (247 euro) voor huur initiatiemateriaal. DEW heeft 3D dieren 
gehuurd en KHB heeft de Archery Tag en initiatiemateriaal gehuurd. 
Tevens wordt er waarschijnlijk nog een factuur opgemaakt aan Sport Vlaanderen omdat ze de 
Archery Tag “zelf ontleend” hebben uit onze container. Stijn is hier op uitgekomen omdat het 
materiaal nog nat in de container lag en bogen en pijlen uit de SV set tussen onze set lagen. 
Inmiddels is dit tevens voorgelegd aan An en Elly dat we hier niet mee gediend zijn. 

 
- Facturen voor de uitzendingen werden naar de deelnemers verstuurd, rekening houdend met 

de tussenkomsten vanuit BSV. Op het huldigingsmoment kunnen we bekijken om nog 
“Cheques” officieel te overhandigen. De facturen voor de deelnemers aan Yankton worden 
verstuurd na ontvangen factuur vliegtickets vanuit de LFBTA. 

 
- De facturen voor de lidgelden worden eerstdaags verstuurd. De meeste clubs hebben hun 

leden inmiddels aangemeld. 
 
Uitgaven 
 

- Een factuur vierde kwartaal huur aan SV werd betaald . 
- De huur van het lokaal van SSO voor de talenthub werd uitbetaald. De Club WSS zal zijn 

facturen eerstdaags aan ons bezorgen. 
- Er werd materiaal voor topsport aangekocht (kijker en statief). 

Zoals vermeld is er nog een restbudget voor materiaal en kan er gekeken worden voor pijlen, 
hartslagmeter… 

- Wat betreft interne en externe communicatie zijn er de onkosten van de GSM 
abonnementen en Proximus. Eveneens een grote factuur hosting van 510 euro van one.com. 

- Er werd voor 60 euro aan bureaumateriaal aangekocht. 
- Er werd een grote bestelling geplaatst voor WA prestatiepins, deze worden meegenomen 

met de talentcoaches die de level 1 zijn gaan volgen afgelopen weekend in Lausanne. 
- Talenttrainers werden uitbetaald voor de periode juni – oktober (kilometervergoeding). 
- Visa-afrekening voor bagagekosten voor de verplaatsing naar Colombia . 
- 4de kwartaal factuur vanuit het boekhoudingskantoor.  
- Beheerskosten sociaal secretariaat. 
- Factuur Kineworks in het kader van de begeleiding topsporter.  
- De vrijwilligersvergoeding werd uitbetaald samen met de kilometervergoeding aan de 

Hubtrainers. 
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- Maandelijkse beheerskost aan Sodexo. 
- Afrekeningsfactuur interland van Poppel.  

 
 

• Ledenadministratie stand van zaken: 
o Op 31 augustus (afsluiting ledenbestand): 1644 leden. 
o Op 12 september (2 weken na openzetten): 422 leden.  
o Op 10 oktober zijn er 1312 leden aangesloten aan de federatie. 

▪ Op 11 oktober 2021 waren er 1335 leden aangesloten. 
▪ Volgende clubs hebben nog niet het minimum van 5 leden doorgeven en 

worden hiervan op de hoogte gesteld: SHE, BSB en KHB 
▪ Totaal aantal clubs aangesloten aan BSV: 63  

 
De clubs met het meeste aantal leden zijn momenteel:  

 

KONINKLIJKE HANDBOOGMAATSCHAPPIJ DE HERDERIN LEUVEN 51 

UNION SINT SEBASTIAAN KAPELLEN 54 

HANDBOOGCLUB NOOIT VOLLEERD LAAKDAL 64 

KONINKLIJKE JONGE SINT SEBASTIAAN 91 

KONINKLIJKE DOELMAATSCHAPPIJ LA FIDELITE CONSTANTIA 106 

 

 

 

3 Intern beleid 
  

• Organisatie kampioenschappen: 
- Evaluatie BK outdoor 

Zoals iedereen ondertussen heeft vernomen is het BK outdoor niet naar wens verlopen. Wegens 
te weinig helpers en fouten in het scoreverwerkingsprogramma is het BK outdoor tot de 
schemering ‘s avonds uitgelopen. Om dit soort situatie naar de toekomst te vermijden dient er 
gewerkt te worden naar een uitslagverwerkingsteam. 

 
- Creatie organisatie federatieniveau 

Om dergelijke debacles in de toekomst te vermijden, dient er bekeken te worden om een 
organisatieteam op poten te zetten vanuit de federatie. Dit kan in samenloop gaan met de 
invoering van het Ianseo-scoreverwerking systeem.  
Doel is dat er vanuit de federatie een team wordt opgeleid dat zich bezighoudt met het 
scoreverloop van belangrijke wedstrijden. Een club kan nog steeds een kampioenschap 
organiseren maar dient zich hoofdzakelijk te focussen op het zoeken naar een geschikt terrein, de 
catering en het aanleveren van de vrijwilligers. 
Er wordt contact opgenomen met Gerrit Buytenhuys met de vraag of het mogelijk is om met zijn 
materiaal een opleiding Ianseo in te plannen in november/december. 
 

- Compoundwerking: mogelijkheid tot organiseren van wedstrijden voor extra ondersteuning 
werking? 
De compoundwerking zoekt momenteel naar mogelijkheden om extra werkingsmiddelen te 
genereren door bv wedstrijden te organiseren. De winsten van deze wedstrijden zouden bv 
aangewend kunnen worden om een coach aan te trekken, trainingsaccommodatie te huren en 
tussenkomst te voorzien in de uitzendingen van talenten. 
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Deze commissie compoundwerking zou rekenschap afleggen binnen de topsportcommissie. Het 
doel is dat alle niet gesubsidieerde disciplines een eigen werking opstarten (bv voor 3d een 
benefietwedstrijd in samenwerking met FCM?). 
 
Het bestuur gaat akkoord dat de werking compound mee het Vlaams Kampioenschap zal 
ondersteunen (aanleveren vrijwilligers, toogdienst, blazoenen vervangen, ophalen 
scoreformulieren, opstellen en afbreken) 

 

•  Organisatie VK/BK indoor 
 
BSV organiseert het VK op 29 januari te Herentals. Compoundwerking zorgt voor een vlotte organisatie 
en levert de vrijwilligers 
 
Wat betreft het BK indoor, bekijkt de voorzitter momenteel om het BK te organiseren onder XAT, SJE 
of in combinatie van beide. Het aanvraagdossier wordt opgemaakt en ingediend bij BSV en later bij 
RBA. 
 

• Verbouwingswerken secretariaat 
 
Sport Vlaanderen Herentals plant met de verbouwing van de sporthal dat op de locatie van het 
huidige secretariaat de technische ruimte wordt ingepland voor de aansturing van de 
vloerverwarming van de sporthal. Tevens zullen de keuken, stockageruimte en toiletten ingepalmd 
worden met de verbouwingswerken. 
 
In een eerste fase zal het secretariaat verhuizen naar het kantoortje onder de lokalen van Sportwerk 
Vlaanderen ( 5m verder in de gang van het huidig lokaal). De verhuis werd oorspronkelijk ingepland 
in de maand oktober omdat de werken begin november zouden aanvangen. 
Omdat de werken inmiddels vertraging hebben opgelopen is de nieuwe datum voor afbraak 
ingepland begin januari 2023. De verhuis van het secretariaat werd verschoven naar de maand 
november. Met het wegvallen van de stockageruimte dienen we even te bekijken wat weg kan en 
waar we een nieuwe opslagruimte voor dienen te voorzien. Grootste items waar plek voor moet 
gezocht worden zijn bv nog een paar houten kaders van de Danage doelen. 

 

• Kampioenenviering 
 
In de zoektocht naar een geschikte locatie om onze kampioenen en vrijwilligers te huldigen werd 

gepolst naar de beschikbaarheid van de Asberghoeve in Westerlo. Deze locatie is redelijk centraal 

gelegen in Vlaanderen. Op vrijdag avond 2 december zou deze locatie beschikbaar zijn.  

Ontvangst wordt ingepland vanaf 19:00 en om 20:00 vangen we aan met de viering. Er wordt contact 

opgenomen met WSS voor een meer concrete kostenraming. 

 

4 Beleidsdomeinen 
 

• Field 

- Evaluatie BK Field 

Klassieke ploegindeling 1ste dag en 2de dag nieuwe pelotons maken met de beste schutters bij 

elkaar. In het nieuwe samengestelde peloton met Anja Koenen regende het echter klachten over 
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de hond die ze meenam op het parcours (blaffen, bijten,…). De voorzitter zal contact opnemen 

met de club van Anja om te melden dat dit niet meer door de beugel kan. 

 

• Korte Afstand 

 

- De mogelijke integratie van de wedstrijden van het Antwerpse en Zuiderbond in de BSV-werking 

wordt verdaagd naar het werkingsjaar 2023. Er moet eerst met de overige verbonden rond de tafel 

gezeten worden voor een sluitend financieel plan. 

- Momenteel worden de uitslagen van de verbonden opgenomen in de selectie van het Vlaams 

Kampioenschap 1 pijl. Op deze wijze kan iedereen een aanspraak maken op een deelname (niet 

elke regio heeft een competitie met selectiewedstrijden). Dit zorgt echter voor heel wat turf werk 

om door al de uitslagen door te gaan en de BSV er uit te halen. Hiervoor moet een beter systeem 

gezocht worden. 

- De werkgroep KA afstand wordt eerstdaags samengeroepen om bovenstaande te bespreken. 

 

 

Einde vergadering: 22:30 

Datum volgende vergadering: 14/11/2022 

 

 Voorzitter        Secretaris 

 

 

Francis Notenboom      Axel Annaert 

 

 


